
Fulfilling	the	requirement	after	my	acceptance	of	application,	I	announce	that	I	consider	myself	
a	suitable	candidate	for	the	role	of	Secretary	because	I	have	more	than	10	years	of	experience	
in	the	area	of	coordination	of	project	teams	comprised	of	more	than	50	and	70	people.	With	
capacities	for	the	planning,	coordination	and	administration	of	physical	and	financial	resources	
for	the	development	and	implementation	of	projects.	
	
Within	ICANN	I	participate,	I	attend	meetings	and	I	am	part	of	several	working	groups	allowing	
me	to	follow	up	on	the	topics	that	we	discussed	in	the	framework	of	the	bottom-up	model	for	
policy	making.	Within	ICANN	I	have	acquired	the	necessary	knowledge	of	the	different	
structures	and	spaces	of	our	ecosystem	which	has	allowed	me	to	participate	and	collaborate	in	
different	review	processes	as	well	as	the	mediation	process	of	our	regional	organization.	
	
I	consider	it	a	historical	necessity	to	move	forward	in	the	process	of	mediation	and	
reorganization	of	our	regional	organization,	for	which	I	am	placing	my	volunteer	work	at	the	
service	of	this	important	stage	in	which	we	have	achieved	great	progress	for	the	region.	
	
And	last	but	not	least,	I	consider	it	very	important	to	give	continuity	to	the	coordinated	work	
with	our	representatives	within	ALAC	as	well	as	to	follow	up	on	the	policy	development	
processes	within	each	of	ICANN's	spaces	to	keep	our	diverse	regional	community	informed.	

ES	version	
Cumpliendo	con	el	requisito	posterior	a	mi	aceptación	de	postulación	doy	a	conocer	que	me	
considero	un	candidato	apto	para	el	rol	de	Secretario	por	cuanto	poseo	la	experiencia	de	más	
de	10	años	en	el	área	de	coordinación	de	equipos	de	proyectos	conformados	por	más	de	50	y	
70	personas.	Con	capacidades	para	la	planificación,	coordinación	y	administración	de	recursos	
físicos	y	financieros	para	el	desarrollo	e	implementación	de	proyectos.	
	
Dentro	de	ICANN	participo,	asisto	a	reuniones	y	formo	parte	de	varios	grupos	de	trabajo	
permitiéndome	hacer	seguimiento	de	los	temas	que	debatimos	en	el	marco	del	modelo	
bottom-up	para	la	construcción	de	políticas.		Dentro	de	ICANN	he	adquirido	el	conocimiento	
necesario	de	las	distintas	estructuras	y	espacios	de	nuestro	ecosistema	lo	que	me	ha	permitido	
participar	y	colaborar	en	distintos	procesos	de	revisión	así	como	del	proceso	de	mediación	de	
nuestra	organización	regional.	
	
Considero	una	necesidad	histórica	avanzar	en	el	proceso	de	mediación	y	reorganización	de	
nuestra	organización	regional	para	lo	cual	estoy	colocando	mi	trabajo	voluntario	al	servicio	de	
esta	importante	etapa	en	la	cual	hemos	alcanzado	grandes	avances	para		la	región.		
	
Finalmente,	considero	muy	importante	darle	continuidad	al	trabajo	coordinado	con	nuestros	
representantes	dentro	de	ALAC	así	como	también	dar	seguimiento	a	los	procesos	de	desarrollo	
de	políticas	dentro	de	cada	uno	de	los	espacio	de	ICANN	para	mantener	informada	a	nuestra	
diversa	comunidad	regional.	
	
Harold	Arcos	


